

التاريخ: 5 مارس 2026

دعوة مساهمي مصرف قطر الإسلامي (المصرف) لإجتماع الجمعية العامة العادية إلكترونياً

بالإشارة الى تعليمات هيئة قطر للأسواق المالية وبورصة قطر، وانطلاقاً من مبدأ الإفصاح والشفافية الذي ينتهجه المصرف، نرفق لعنايتكم دعوة مصرف قطر الإسلامي الموجهة للمساهمين، لحضور إجتماع الجمعية العامة العادية إلكترونياً. نظراً للظروف الراهنة وتماشياً مع إرشادات السلامة الوطنية، سيعقد إجتماع الجمعية العامة العادية لمصرف قطر الإسلامي (ش.م.ع.ق.) يوم الاثنين 9 مارس 2026، عند الساعة 9:00 مساءً، وذلك إلكترونياً عبر تطبيق زووم. وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني، سيعقد إجتماع بديل يوم الثلاثاء 24 مارس 2026، عند الساعة 5:00 مساءً، إلكترونياً أيضاً.

Qatar Islamic Bank (QIB) invitation to its shareholders for the General Assembly meeting to be held virtually

Due to the current situation and in line with national safety guidelines, the Annual Ordinary General Assembly Meeting of Qatar Islamic Bank Q.P.S.C. "QIB" will be held on Monday, March 9, 2026, at 9:00 PM, virtually using Zoom application platform.

In the event the quorum is not met, an alternative meeting will be held on Tuesday, 24th March 2026, at 5:00 pm virtually.

دعوة من مصرف قطر الإسلامي (ش.م.ع.ق.) الى السادة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية

إشعار من مصرف قطر الإسلامي: عقد اجتماع الجمعية العامة العادية إلكترونياً

نظراً للظروف الراهنة وتماشياً مع إرشادات السلامة الوطنية، سيعقد اجتماع الجمعية العامة العادية لمصرف قطر الإسلامي (ش.م.ع.ق.) يوم الاثنين 9 مارس 2026، عند الساعة 9:00 مساءً، وذلك إلكترونياً عبر تطبيق Zoom.

وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني، سيعقد اجتماع بديل يوم الثلاثاء 24 مارس 2026، عند الساعة 5:00 مساءً، إلكترونياً أيضاً.

جدول أعمال الجمعية العامة العادية:

1. سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط المصرف وعن المركز المالي خلال السنة المالية المنتهية في 2025/12/31 وخطة العمل لعام 2026.
2. سماع تقرير هيئة الرقابة الشرعية.
3. سماع تقرير مراقب الحسابات عن ميزانية المصرف وعن الحسابات الختامية للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31.
4. مناقشة الميزانية العمومية للمصرف وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31 والمصادقة عليهما.
5. الموافقة على اقتراح مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية إضافية بنسبة 50% من القيمة الاسمية للسهم بواقع 0.50 ريال قطري لكل سهم ليصل إجمالي توزيعات الأرباح النقدية خلال العام الى 90% من رأس المال المدفوع أي 0.90 ريال قطري للسهم الواحد.
6. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31 واعتماد المكافأة المقررة لهم.
7. عرض تقرير الحوكمة الخاص بالمصرف لعام 2025.
8. تعيين مراقب الحسابات الخارجي للسنة المالية 2026 وتحديد الأجر الذي يؤدي اليه.
9. إنشاء برنامج لإصدار شهادات إيداع أو أدوات دين قصيرة بمبلغ إجمالي يصل الى 2.5 مليار ريال قطري بعد الحصول على موافقة مصرف قطر المركزي.
10. انتخاب مجلس الإدارة للدورة الجديدة 2026 – 2028.

إجراءات الحضور والتصويت:

يتعين على المساهمين أو من ينوبهم الذين يرغبون في حضور الاجتماع الإلكتروني إرسال المعلومات والمستندات التالية الى البريد الإلكتروني AGM@qib.com.qa

1. صورة عن الهوية (البطاقة الشخصية القطرية أو جواز السفر)
2. رقم الجوال
3. رقم المساهم (NIN)
4. صورة من التوكيل الموجود على (www.qib.com.qa/investorrelations) والمستندات الداعمة لتفويض الممثلين

بناءً على ما تقدم وبعد التأكد من المستندات، سيتم ارسال رابط Zoom الى المساهم او من ينوبه لتسجيل الحضور.

ستبدأ عملية التسجيل في تمام الساعة 6:30 مساءً يوم الاثنين 09 مارس 2026 من خلال الرابط Zoom الذي سيتم ارساله. جميع الأسهم المملوكة للمساهم كما عند اغلاق التداول في تاريخ الجمعية العامة سيتم اعتبارها لأغراض التسجيل.

وبعد اكتمال عملية التسجيل، سيتم ارسال رابط Zoom جديد الى البريد الإلكتروني للمساهم أو من ينوبه لحضور الاجتماع.

يمكن للمساهمين مناقشة بنود جدول الأعمال وتوجيه أسئلتهم الى مجلس الإدارة من خلال ارسالها الى نافذة المحادثة في تطبيق Zoom أثناء الاجتماع.

وفيما يتعلق بالتصويت على بنود جدول الأعمال، على المساهم أو من ينوبه الذي لديه اعتراض على أحد البنود رفع يده باستخدام الزر الخاص بذلك في تطبيق Zoom. وفي حال عدم رفع اليد، سيتم اعتبار ذلك بمثابة موافقة على البند.

جاسم بن حمد بن جبر آل ثاني
رئيس مجلس الإدارة

Invitation to attend the Ordinary Annual General Meeting of Qatar Islamic Bank (Q.P.S.C.)

Notice from Qatar Islamic Bank: Annual General Assembly to Be Held Virtually

Due to the current situation and in line with national safety guidelines, the Annual Ordinary General Assembly Meeting of Qatar Islamic Bank Q.P.S.C. will be held on Monday, March 9, 2026, at 9:00 PM, virtually using Zoom application platform. In the event the quorum is not met, an alternative meeting will be held on Tuesday, 24th March 2026, at 5:00 pm virtually.

The agenda of the ordinary meeting shall be as follows:

1. Board of Director's Report on the results of the Bank and financial statements for year ended 31/12/2025 and discussion of the plan for the year 2026.
2. Sharia Supervisory Board report.
3. External auditors' report on the financial statements for the year ended 31/12/2025.
4. Discussion and approval of the Bank's balance sheet and profit and loss for the year ended 31/12/2025.
5. Approval of the board of directors' proposal to distribute an additional cash dividend of 50% of the paid-up share capital, i.e. QAR 0.50 per share taking the total cash dividend during the year to 90% of the paid up share capital, i.e. QAR 0.90 per share.
6. Absolve the Board members from liability for the year ended 31/12/2025 and approval of the remuneration prescribed to them.
7. QIB Governance Report for the year 2025.
8. Nomination of the external auditors of the Bank for the year 2026 and determination of the fees to be paid to them.
9. Creation of a program to issue certificates of deposit or short-term debt instruments, with a total value of up to QAR 2.5 billion, subject to Qatar Central Bank approval.
10. Election of the Board of Directors for the new cycle 2026-2028.

Participation and Voting procedures for the Meeting:

In order to attend the meeting the shareholders or the proxies will be required to send electronically the following information and documents to the email address: AGM@qib.com.qa:

1. Copy of an identification document (Qatar ID or passport)
2. Mobile number
3. NIN number
4. Copy of the completed proxy form (available for download at www.qib.com.qa/investorrelations) and supporting documents to authorize the proxy.

Upon receipt and verification of the above documents, a Zoom link will be shared with the shareholder or their proxy to confirm their attendance and registration.

Registration of the shareholders or their proxy shall commence at 6:30pm on 09 March 2026 via the shared Zoom link. All shares held under a NIN at close of trading on AGM date shall be considered for attendance purposes.

Subsequent to the completion of the above registration, a second Zoom link will be shared by email, which will direct the shareholder or their proxy to the virtual meeting room.

During the course of the meeting, the shareholders or their proxy will be able to discuss the agenda items and address their questions to the Board of Directors by sending them in the chat box, available in the Zoom application.

As for voting on the agenda items, the shareholders or their proxy, who have an objection on any item are requested to raise their hand using the Zoom application functionality at the time of voting on the agenda item. In the event that the shareholder or the proxy does not raise the hand, it will be considered as an approval of the agenda item.

Jassim bin Hamad bin Jassim bin Jabor Al-Thani

QIB Chairman

مصرف قطر الاسلامي (ش.م.ع.ق.)، رقم السجل التجاري 8338، ص.ب. 559، الدوحة، قطر، شارع حمد الكبير، تليفون: +974 4033 3333، رأس المال المصرح به والمدفوع (2,362,932,000 ريال قطري)

Qatar Islamic Bank (Q.P.S.C.), C.R. No.: 8338, P.O. Box: 559, Doha, Qatar, Grand Hamad Street, Tel.: +974 4033 3333, Authorized & Paid up Capital (QR 2,362,932,000)